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 Szanowny Panie Prezydencie,  

 

 Zwracam się z prośbą o zwiększenie częstotliwości linii autobusowej nr 149. 

Linia autobusowa głównie obsługuje pracowników Zakładu Termicznego 

Przekształcania Odpadów, mieszkańców ale również obsługuje działkowców z ROD 

„Wisła”. Obecnie to działkowcy zwrócili się do mnie z problemem dotarcia na ogród, 

ponieważ autobus nie ma żadnego kursu w weekend a w tygodniu kursuje sporadyczne 

z przerwami kilku godzinnymi w trakcie dnia. Dlatego zwracam się w imieniu 

społeczności działkowców ROD „Wisła” o rozważenie  możliwości zwiększenia kursów 

autobusu nr 149, ponieważ jest to jedyna linia obsługująca ten ogród działkowy.   

 

 

 

Z wyrazami szacunku  

Rafał Komarewicz 


